

海逸國際酒店集團中秋月餅限時優惠 Mid-Autumn mooncakes flash offers

by Harbour Plaza Hotels and Resorts

條款及細則:

- 1. 優惠期由 2025 年 8 月 15 日至 2025 年 10 月 5 日。
- 2. 優惠只限在指定期內及於酒店官網訂購及使用。
- 3. 領取月餅時,請向店員出示 My3 App 内的 3 香港 e-ID,轉發或截圖無效。若無法提供上述證明,優惠價格將不適用。
- 4. 優惠價產品數量有限,售完即止。
- 5. 優惠不能與其他優惠或折扣同時使用,不可轉讓,亦不能兌換現金或其他產品。
- 6. 此等禮遇由相關服務/產品供應商提供·和記電話有限公司 (「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 7. 本公司及海逸國際酒店集團保留隨時更改或終止此優惠以及修訂條款及細則之權利,而不作另行通知。
- 8. 本條款及細則的中英文版本如有任何差異,一概以英文版本為準。如有任何爭議,本公司及海逸國際酒店集團保留最終決定權。
- 9. 圖片只供參考。

Terms and conditions:

- 1. The promotion period is from 15 August 2025 to 5 October 2025.
- 2. The offer is only valid at the hotel's e-shops during the specific promotional period.
- 3. Customers are required to present their 3HK e-ID in the My3 App when collecting mooncake. Forwarded or screenshot are not accepted. Without valid credentials, the special rate will not apply.
- 4. Special price products are available in limited quantities and only while stocks last.
- 5. The offer cannot be used in conjunction with other promotions and discounts. It is non-transferable, non-redeemable for cash or non-exchangeable for other products.
- 6. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
- 7. The Company and Harbour Plaza Hotels and Resorts reserve the right to change or terminate this offer and to amend the terms and conditions at any time without prior notice.
- 8. In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail. In case of any dispute, the Company and Harbor Plaza Hotels and Resorts reserve the right of final decision.
- 9. Images are for reference only.

